
Title (en)
Precision guiding device in a machine for machining cylindrical pieces

Title (de)
Präzisionssteuervorrichtung in einer Bearbeitungsmaschine von zylindrischen Werkstücken

Title (fr)
Dispositif de guidage de précision dans une machine d'usinage de pièces cylindriques

Publication
EP 2030727 A1 20090304 (FR)

Application
EP 07115420 A 20070831

Priority
EP 07115420 A 20070831

Abstract (en)
The device has a pedestal (3) fixed on a machine base (1) through a locking screw (5). A supporting assembly is formed by a lug (14), a caliper (15)
and a connection (17) for defining a fixed axle for a cylindrical part (2) to be machined. A V shaped unit is formed by symmetric and slanted plane
flanges (8) and a rear face (9), and is integrated with the pedestal. Interchangeable intermediate units (11) are formed in a crown segment shape,
adapted to the V shaped unit, and correspond to a determined diameter of the cylindrical part. The lug drives the part against the intermediate units.

Abstract (fr)
La pièce à usiner (2) est fixée en ayant son axe dans une position exactement déterminée par rapport à la base de machine (1) et à l'embase (3),
grâce aux flancs (8) et à la face arrière (9) du vé ménagé sur l'embase, et grâce à l'organe intermédiaire (11) en forme de secteur de couronne dont
les facettes cylindriques concaves (23) sont adaptées à la pièce (2). La pièce (2) est pressée contre les facettes (23) par le doigt (14) actionné par
l'étrier (15). La pièce (2) peut être entraînée en rotation par une broche flottante actionnée par un servomoteur dans une position déterminée par
rapport à la base de machine (1).
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